
Referat styremøte SDJFF – 29.10.2024. 

Tilstede: Ørjan Evensen (ØE), Per Hjalmar Nilssen (PHN), Gunhild Staksrud (GS), Tom  
Reffhaug (TR), Arne Steinbakk (AS) og Kjetil Dalheim (KD). 
 
Forfall: Michael Martinsen, Tom Pettersen, Kaia Norberg, Even Rognan. 
 

1. Medlemsmasse og økonomi. 
Antall medlemmer er en mer (netto) enn ved forrige møte – nå 217. 
 
Økonomi: Økonomiansvarlig har sendt rapport pr 29.10.2024.  Denne viser et betydelig 
overskudd (samlet 56.719,19).  En stor del av økning i overskudd skyldes at det er betalt 
deltakeravgift for Makrellstørjekurs i februar 2025 og tilskudd til barne- og 
ungdomsarbeid er kommet med i inntekt uten at det pr d.d. er registrert (eller påløpt) 
utgifter ved de samme punktene.   
 
Det bemerkes at kr 491,25 fra Vipps gjelder betaling fra deltaker på Introjakt (ikke-
medlem).  Videre er tilskudd som er kommet fra DNT i praksis tilskudd fra Drammen 
friluftsforum til Barne- og ungdomsarbeid (jfr sak 4). 

 
2. Fiskegruppe. 

GS har ikke gjort noe i denne saken – ser det mest hensiktsmessig at en annen tar dette 
punktet da hun går ut av styret ved årsmøte i 1. kvartal 2025. 

 
3. Politiattester. 

3 nye søker – Ørjan sender link for søknad til TR, AS og KD. 
 

4. Vinterskyting i Ebbestadhallen. 
PHN oppdaterte om lokale og personressurser.  Det er to nøkkelsett til hallen – PHN og 
KD har hver sitt sett. 
Oppstart blir onsdag 13.11. – klokka 18 – 20. 
Det ble en avklaring av hvordan tilskuddet vil bli brukt – midlene skal brukes til barn/unge 
– ikke nødvendigvis ned på detaljnivå ift hva som er satt opp som grunnlag i søknaden. 

 
5. Introjakt. 

ØE informerte om gjennomført Introjakt på rådyr.  Introjakt hare gjenstår. 
Introjakt er ment som et tilbud til nye jegere – og gjerne deltakere fra Jegerprøvekurs i 
foreningens regi.  Det ble påpekt at noen viktige elementer for å lykkes er f.eks.: unngå 
turterreng, være kjent i terrenget, ønskelig med en erfaren jeger pr nybegynner. 
Det var enighet om at det skal legges gode planer etter årsmøte i mars – herunder 
vurdere samarbeid med andre foreninger og/eller regionledd. 

 
6. Rådyrjakt på kommunal grunn i Svelvik. 

Dette er et komplisert tema.  PH og KD forsøker å skape kontakt mot ressurspersoner og 
politikere og forsøke å skape grunnlag for at SDJFF skal få jaktkort/forvalte ressurser til 
jakt. 

 
7. Møte med Kirkens Bymisjon. 

GS informerte om møte vi (ØE og GS) hadde med to representanter fra KBM om et mulig 
samarbeide.  Initiativet kom fra KMB.  GS har være med på en fellestur for en gruppe fra 
Drammen og en fra Kongsberg. 



Det synes ikke å være grunnlag for at vi kan stille ressurser til rådighet for turer o.l. som 
KBM jobber mot.  Vi kan eventuelt bistå med opplysninger om hvordan skaffe seg 
fiskekort osv.   

 
8. Planlegge årsmøte. 

Dato ble satt til 11.03.2025. 
Følgende er på valg: 
 Leder: Ørjan Evensen 
 Økonomiansvarlig: Tom W Pettersen 
 Opplæringsansvarlig: Per Hj Nilsen 
 Styremedlem: Gunhild Staksrud 

1. varamedlem: Tom Reffhaug 
2. varamedlem: Arne Steinbakk 

 
9. Eventuelt. 

Ingen sak ble meldt. 
 

10. Dato for neste møte. 
14.01.2025 ble bestemt – Nesvang kl 19:00. 

 
 
Referent: Gunhild Staksrud. 


